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Experimental Study on Low Frequency Dynamic Characteristics of Racing Tire

YANG Xiaoguang，ZHUANG Zhipeng，DENG Youxian，GAO Shishuang
（Wanli Tire Co. ，Ltd，Guangzhou 510425，China）

Abstract：The effects of load，inflation pressure，rolling speed and exciting frequency on the low 
frequency dynamic characteristics of racing tires were studied. The results showed that under non-rolling 
condition，the dynamic stiffness increased with the increasing of radial load and inflation pressure，and the 
damping coefficient increased with the increasing of radial load and decreased with the increasing of inflation 
pressure. Under rolling condition，the dynamic stiffness and damping coefficient increased with the increasing 
of inflation pressure，and load had little effect on the dynamic stiffness and damping coefficient. With the 
increasing of rolling speed，the dynamic stiffness increased，and the damping coefficient was basically 
unchanged. As the exciting frequency increased，the damping coefficient increased，and the dynamic stiffness 
was basically unchanged. The research results of low-frequency dynamic characteristics of racing tires were 
mostly consistent with the reports in the published literatures.
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Speedco门店添加Love’s品牌轮胎
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美国《现代轮胎经销商》（www.moderntiredealer.
com）2018年1月31日报道：

普利司通公司的品牌不再拥有全美Speedco门
店大部分货架的专有权。

2017 年 9 月，Love’s Travel Stops ＆ Country 
Stores从普利司通手中购买了Speedco连锁店，52
个店面中的46个还提供风神、固特异、优科豪马和

Love’s的翻新轮胎。

Love’s Truck Tire Care店已经有相同阵容。

“通过在Speedco门店提供更多的轮胎品牌，我

们的技术人员可以通过分析司机或车队的预算和

目标，为他们提供更多的建议。”Speedco运营总

监Aaron Aylworth说：“Love’s收购Speedco的目

标是以更多的方式为载重汽车运输业提供服务，

我们所要做的是在Speedco门店为他们提供更多

的轮胎选择。”

Speedco继续提供普利司通和费尔斯通品牌

的轮胎，以及更换柴油、联合检查和电池工作等服

务。Speedco计划2018年增加轻型机械服务。

Love’s Truck Tire Care店已经提供轻型机械

修理。

（吴淑华摘译 李静萍校）


